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Skolebestyrelsens møder på Gåsetårnskolen 

Referat 

Dato/tid:  
Onsdag d.13. oktober 2021 
18.30-20.30 
Afdeling/lokale:  
Teams 

Deltagere:  
Kenneth, Jane, Rikke, Mette, Jakob, Line, Signe, Christina, Kristian, Mikkel, Rosa 6.j, Liv 6.g, Tine P. og 
Bjørn,  
Gæster: Stephen Morgan og Bettina Andreassen (Udskolingsledelse) 
 

Afbud/fraværende: Dorthe, Tine K., Lærke 9.a, Frederikke 6.d, elev Iselinge mellemtrin 

Referent: Tine 

 

Tid Emner Indhold uddybende + 
(orientering/drøftelse/beslutning) 

Beslutningsreferat 

18.30-18.35 Godkendelse af dagsordenen Beslutning Godkendt 
Punkt vedr. kvalitet erstattes af 
planlægning af d.2. november. 

 Elevråd 
 
 

Orientering 
 

Elevråd på Marienberg arbejder med: Der 
har været afholdt et elevrådsmøde, hvor 
det er drøftet hvad en sammensparet sum 
skal bruges til. 
Elevråd på Kastrup arbejder med:  
Elevråd på Ørslev arbejder med: Jannick 
er kontaktperson for elevrådet i Ørslev. 
Elevrådet arbejder med aktiviteter på 
legepladsen og med boldbank. 
Elevråd på Iselinge indskoling/mellemtrin 
arbejder med: 
Elevråd på Iselinge udskoling arbejder 
med: 
 

18.50-19.05 Princip for klassedannelse af 
de nye 7. klasser 

Klassedannelse til 7. årgang. Det er en svær opgave 

at danne de nye 7.klasser. Det bør overvejes om det 

Udskolingsledelsen beretter om den 
tradition der har været på Gåsetårnskolen 
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stadig er hensigtsmæssigt at eleverne kan ønske 

kommende klassekammerater. (Punkt ønsket fra 

sidste år). 

 

 

vedr. at eleverne i 6. klasse kan ønske at 
følges med et vist antal kammerater over i 
den nye 7. klasse. Det er ikke 
uproblematisk og eksempelvis er der 
elever, som ikke bliver valgt til. Bjørn 
fortæller at de steder han tidligere har 
været har det ikke været muligt for 
eleverne at ønske. Forældrene har flere 
forskellige gode og mindre gode 
erfaringer. På Gymnasiet har eleverne 
heller ikke indflydelse på hvilke 
kammerater de skal gå i klasse med. 
Udskolingsledelsen kunne forestille sig at 
et tættere samarbejde mellem 
afdelingerne på mellemtrinnet, samt en 
god dialog med forældre og elever inden 
klassedannelserne kunne være en god 
løsning. En elev synes det giver en tryghed 
at kunne ønske, men det kan siges til 
lærerne. En anden elev har ikke behov for 
at ønske og vil gerne lære nye at kende. 
Der skal måske også gøres noget mere ud 
af intro-forløb/teambuilding i de nye 7. 
klasser. 
Forslag til ændring af princippet så ”høres” 
erstattes af ”dialog” ved første ”dot”. 
Hvordan kan forældrene bidrage 
yderligere til og inddrages i en god 
skolegang for de større elever. 
Skolen udarbejder en handleplan for 
klassedannelse for kommende 7. klasser. 

19.05-19.20 Udarbejdelse og godkendelse 
af princip for god kvalitet i 
undervisning. 

Godkendelse efter arbejdsmødet den 6. oktober.  Der er stadig gang i arbejdet i 
arbejdsgruppen, så punktet udsættes. 
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 Planlægning 2. november  Der skal laves en kort skriftlig ”teaser” til 
hver work-shop, samt et program. 
Natteravnene, Søvn og Gaming bliver de 
tre valgmuligheder for de forældre der 
melder sig til. Der skal være tilmelding på 
Aula. 
 

19.20-19.30 Udarbejdelse og godkendelse 
af princip kostpolitik 

Se bilag 1. 
Godkendelse eller der arbejdes videre med 
princippet.  
 

Teksten skal bygges op så det er udformet 
som et princip i skolens principskabelon.  
Refleksion over indhold. Der udarbejdes på 
baggrund af bilaget et forslag til et princip, 
som forinden er sendt rundt til 
kommentar. 

19.30-19.35 Snackautomat i festsalen 

 

Indhold.  Indhold drøftet. Når automaten kommer, 
så vil den første tid være en prøveperiode 
mht. sodavand. Overskuddet skal gå til 
eleverne og indretning af festsalen. 
Elevrådet konsulteres for indhold. 

19.35-19.45 Orientering fra formanden  Planlægning af d.2. november skal 
færdiggøres. 
Der startes netværksgruppe for formænd 
og næstformænd for skolebestyrelserne i 
kommunen. 

19.45-19.50 Orientering fra skolelederen Ønsker til ændring af styrelsesvedtægten. (Fjernes). 
Fravær i september måned. Siden januar er vi forsat 
under 3%, hvilket er godt.  
Stillingsopslag med to medlemmer til den 28. 
oktober kl. 14.30 (Marienberg og Iselingen).  
 

Det er ikke længere aktuelt at ændre 
styrelsesvedtægten.  
Fraværet er forventeligt steget, men er 
stadig lavt. Det er vigtigt fortsat at holde 
en høj håndhygiejne, samt øvrige gode 
vaner fra Corona-tiden. 
Marienbergafdelingen genåbnes på fredag 
efter vejledning fra Styrelsen for 
patientsikkerhed. 
Direktionen har besluttet at 
coronaudgifterne skal afholdes decentralt. 
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Det betyder en uventet merudgift for 
Gåsetårnskolen på 650.000.- 
Der er to stillinger opslået og der er 
samtaler d.28. oktober. Bjørn sender mail, 
så dem der ønsker det kan deltage. 
 

19.50-19.55 Evt.  Intet 

20.25-20.30 Godkendelse af referat 
13.10.2021 

 Godkendt 

 Film til Aula   

 Nye punkter til næste møde:   
 

 

DATOER 

Ordinære mødedatoer 2021/2022 Arrangementer 2021/2022 

• Mandag d.16. august. ok 

• Tirsdag d.21. september. ok 

• Onsdag d.13. oktober.  

• Torsdag d.18. november.  

• Mandag d. 13. december.  

• Tirsdag d.25. januar.  

• Onsdag d.9. marts.  

• Onsdag d.21. april.  

• Mandag d.16. maj 

• Tirsdag d.14. juni 

• Kurser/dialogmøder med BUF. Charlotte skriver tilbage, 
at det forventet bliver i efteråret 2021.  

• Forældre aften den 2. november 2021 

• 4. maj 16-20 - temadrøftelser 
 

 

 

Kommende punkter: 

• Revidering af principper: Skolehjemsamarbejde (2021/2022), Kommunikation, Idræt/badning, fælles forældrearrangementer på 

afdelingerne/faserne 

• Værdiregelsæt/ordensregler 
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• Revidering af de gyldne 8 i 2022/2023? 

• Brobygningsprincip 

• Skolens muligheder for at kommunikere på digitale medier. 


